
 
Interpelácia č. 9/2016   

 
 
2. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 8.2.2016  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Asi štyrikrát, päťkrát som interpeloval, vodorovné značenie na ulici SNP a Družstevná. Ja 
som Trebišovčan, ja neviem doteraz, kto má prednosť. Ja neviem, keď ide z SNP, 
z Družstevnej a vychádzame na ulicu M. R. Štefánika, kto, ja neviem. Je tam značka, ktorá je 
za stromom skrytá, príde fakt tu dajaký dedko z Holíča a kto má prednosť? Treba dajak, buď 
to vodorovne dajak označiť. ulica SNP,  Družstevná, vychádza sa na hlavnú,  je to 
problematická ulica, vodorovné značenie tam dajme, stopka, kto má prednosť, hej, žeby sme 
nejak označili.  
 
PhDr. Čižmár: 
Vodorovné značenie a riešenie problémových úsekov, bolo myslím, že už aj vopred 
avizované, že po ukončení prác Trebišovskej energetickej. Na úsekoch, kde sa menilo 
potrubie, bude pristúpené po dohode opäť s povereným pracovníkom dopravného 
inšpektorátu k zmene dopravného značenia, resp. k zvýrazneniu značenia. To sa netyká len 
samotných úsekov, kde prebiehala rekonštrukcia teplovodného potrubia ale aj ďalších, aj tie, 
ktoré boli medzičasom súčasťou interpelácii iných poslancov. Všetky tieto interpelácie sú 
vlastne súčasťou materiálu, ktorý sa bude riešiť práve v mesiacoch, kedy to značenie bude 
môcť byť spracované a potom následne zvýraznené na jednotlivých úsekoch.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 8.2.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


